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SAP-FEPOL reclama al Congrés dels Diputats millores en jubilació anticipada 
i el reconeixement de la nostra professió, com a professió de risc 

Barcelona, 6 d’octubre de 2022.- 

El Sindicat Autònom de Policia (SAP-FEPOL), 
juntament amb la Confederació de Seguretat Local i 
Autonòmica (CSLA) ha reclamat al Congrés dels 
Diputats que la professió de policia sigui considerada 
professió de risc. 

En diverses reunions mantingudes amb els Grups 
Parlamentaris de PSOE, PP i Junts per Catalunya i, a 
l’espera de ser rebuts per la resta de grups, la nostra 
organització sindical ha reclamat que s’equipari al cos de 
mossos d’esquadra i als de les Policies Locals, amb el 
del Cos Nacional de Policia i la Guàrdia Civil. 

I és que, encara que sembli mentida i a diferència de les condicions que tenen els cossos 
de seguretat de l’Estat, la professió que desenvolupen les persones membres del cos de 
mossos d’esquadra (i els de les policies locals) no està considerada com a professió de risc. 
Aquests extrems provoca que, les persones del nostre col·lectiu no tinguin els mateixos 
beneficis en cas de patir malalties que acabin en situació d’incapacitat. 

A les nostres peticions, els Grups Parlamentaris han mostrat una predisposició i una entesa 
total, fins el punt que el principal grup de govern elevarà les nostres peticions al Govern de 
l’Estat per fer-ho efectiu als propers Pressupostos Generals. Per la seva banda, PP i Junts 
per Catalunya traslladaran la qüestió als seus grups, per tal que s’incorporin les nostres 
demandes a les esmenes dels mateixos Pressupostos.  

Per tant, des de la nostra organització sindical valorem molt positivament el resultat de 
les reunions mantingudes i esperem veure reflectit el resultat en els propers Pressupostos 
Generals de l’Estat.  

Per altra banda i aprofitant les mateixes reunions, SAP-FEPOL ha traslladat als tres grups 
parlamentaris la necessitat de millorar les condicions de jubilació anticipada de les persones 
membres del cos de mossos d’esquadra. 

En primer lloc s’ha instat als tres grups a incentivar les gestions que permetin reconèixer a 
tots els efectes, els anys treballats com a policia (independentment si s’han treballat al 
cos de mossos d’esquadra, policies locals, Guàrdia Civil o Cos Nacional de Policia)  com a 
anys cotitzats i bonificats. Així mateix se’ls ha reclamat que els anys que avancem amb 
la jubilació anticipada siguin computats a tots els efectes com a anys cotitzats.  

De considerar-se les nostres propostes és evident que s’ampliaria i s’avançaria la possibilitat 
a l’accés de la jubilació per a tot el nostre col·lectiu, així com també per aquells i aquelles 
persones membres, que han vingut d’altres cossos policials. Així doncs, la nostra 
organització sindical segueix treballant per millorar les condicions laborals del cos i espera 
que el resultat de les reunions es vegi aviat en els propers Pressupostos Generals de l’Estat. 

  SAP, TREBALLEM X  A TU! 


